
Dagsorden bestyrelsesmøde 24.11.2022 

Referent. Joachim ordstyrer. Kurt  Fraværende. ingen 

 

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 
3. Evaluering af generalforsamling. (LIL) Nogen mente at generalforsamlingen var noget rod. 

Formandens beretning var ikke levende nok, vi kom for sent i gang, vi havde ikke afstemt hvem der 
gør hvad og nogen følte stemning var dårlig i starten. Der kom ca. 30. Vi lover at forbedre os på 
disse punkter og gøre møderne bedre i fremtiden.  

4. Konstituering og formandsskifte. Joachim ønsker at trække sig som formand og vi igangsætter 
processen om et skifte. Lil bliver suppleant, Rene suppleant, Brian, Kurt, jens Jørgen medlem af 
bestyrelsen.      

5. Mulighed for støttemedlemmer. Vi ønsker at lade folk blive støttemedlem af byforeningen hvis ikke 
man bor i byen og ønsker at støtte. Vi tager det op på næste generalforsamling og kontingentet er 
100kr. 

6. Julearrangement hos Benny og Laila. Kirsten fremlægger sin ide om dagen. Tjek hjemmesiden for 
mere information. 

7. Årskalender - måske flette med sognegården. Sankt hans 23 juni og markedsdag 14 maj. 2 
grillarrangementer (dato kommer senere) kalenderen bliver for 2023. Sognegården lyder til at være 
interesserede i at flette vores fælles aktiviteter på hver vores kalendere-  

8. evt. 

-status på medlemmer. Der er 44 medlemmer der har betalt og sender en reminder ud til dem der 
mangler.   

-galleri. Vi vil have billeder på hjemmesiden af året der gik som interesserede kan se. Vi sætter Brian på 
sagen. 

-søsætning af juletræ. Lørdag holder Benny og Joachim arbejdsdag kl. 14 ved gadekæret og sætter alt 
op. Søndag bliver lyset tændt på træet. 

-SJUA. Lil fremlægger sagen om en pulje vi kan søge penge til evt. en omfartsvej. Jens Jørgen og Svante 
vil arbejde videre på en plan for byforeningens vegne.   

-velkomst folder. Vi vil lave en folder med årskalender på bagsiden. Den skal byde velkommen til nye i 
byen og fortælle om hvem vi er og hvad vi kan tilbyde. Lil og Kirsten laver udkast. Brian Olsen 
undersøger med firma der kan lave den for os. Ejendomsmæglerne skal have dem hvis de sælger hus i 
Tersløse.  

 


